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مادران دوست دارند بازی پسرشان را ببینند

مطهری:آقایگلیلیگقهرمانانرامیخواهم
ارسلان مطهری از وقتی به ذوب آهن 
اضافه شد، بازی های خوبی انجام داد 
و توانست به روزهای اوجش برگردد. 
مطهری نه تنها در لیگ برتر، بلکه 
در لیگ قهرمانان آسیا هم 3 گل 
ارزشمند برای سبزپوشان اصفهانی 
زد تا به کسب عنوان آقای گلی 
هم امیدوار باشد. در واقع همین 
گل هایی که مطهری زد و بختش 
برای رسیدن به آقای گلی باعث 
شد او با وجود داشتن پیشنهاد از 
تیم های بزرگ مثل استقلال، کمتر 
به رفتن فکر کند و در نهایت در 
ذوب آهن بماند. ارسلان مطهری 
مهاجم گلزن ذوب آهن اصفهان 
حالا سراپا انگیزه است تا بار دیگر 
در آسیا خودی نشان دهد. البته 
او بیشتر از هر چیزی به پیروزی 
تیمش در بازی امشب مقابل الاتحاد 
عربستان فکر می کند اما در کنار 
آن، به دنبال گل زدن هم هست 
و می خواهد برای گلی که می زند، 
شادی خاصی داشته باشد. 

سرمربی الاتحاد: آماده 
بازی با ذوب آهن هستیم

ســیرا ســرمربی الاتحاد عربســتان که 
تیمش را بــرای بازی در مرحله یک هشــتم 
پایانی لیگ قهرمانان آســیا مقابل ذوب آهن 
آماده کرده، درباره این بازی حساس می  گوید: 
»ما خود را آمــاده کردیم تا فصل را با قدرت 
آغاز کنیم. اردوی تدارکاتی موفقیت آمیزی را 
پشت سر گذاشــتیم. در بازی های تدارکاتی 
تیم عملکرد ممتازی داشــت و امیدوارم این 
عملکرد در بازی با ذوب آهن هم تکرار شــود. 
انتخاب بازیکنان خارجی برای من سخت بود 
چون بازیکنان خوبــی در ترکیب تیم حضور 
دارند. انتخــاب من به این خاطر بوده که تیم 
به آنها در شــرایط کنونی نیــاز دارد. من از 
بازی های تدارکاتی راضی هستم و در 6 بازی 
که انجام دادیم بازیکنان هماهنگی خوبی پیدا 
کردنــد. حضور زودهنگام مــا در دبی به این 
خاطر بود تا با شرایط آب و هوایی عادت کنیم 
و یک بازی با الوحده داشتیم. تیم من اکنون 

کاملًا آماده برای بازی با ذوب آهن است.«
 

دروازه بان الاتحاد: برای 
برد به زمین می رویم

فواز القرنی دروازه بان الاتحاد عربســتان 
امید زیادی دارد کــه تیمش مقابل ذوب آهن 
ایــران موفق می شــود و به دور بعــد صعود 
می کنــد. القرنــی دربــاره بازی رفــت مقابل 
ذوب آهن ایران می گویــد: »ما در بازی مقابل 
ذوب آهن تنها برای برد و صعود به مرحله بعد 
وارد زمین بازی می شــویم. امیدواریم در فصل 
جدید هم شروعی خوب داشته باشیم. ما پیش 
از آمدن بــه دبــی اردوی تدارکاتی خوبی در 
شهر منچســتر انگلیس داشتیم و این اردو در 

عملکرد بازیکنان تأثیر خوبی داشت.«
 

پاداش 30 میلیونی الاتحاد 
برای بردن ذوب آهن

بازیکنانش  تیم الاتحاد عربستان برای 
در صورت بــرد ذوب آهن پاداشــی خوب 
در نظــر گرفــت. در این راســتا نشــریه 
»الاقتصادیه« عربستان خبر داد که باشگاه 
الاتحاد پاداش 10 هــزار ریالی )حدود 30 
میلیــون تومان( در صــورت برد ذوب آهن 

برای بازیکنانش در نظر گرفته است.

با غیرت کمبودها 
جبران می شود

در مرحلــه حذفی مســابقات 
بســیار  کار  آســیا  قهرمانان  لیگ 
سخت می شود چون تیم های خوب 
صعود می کنند و شــاهد بازی های 
با کیفیتــی بالاتر از مرحله گروهی 
هستیم. بازی با تیم های عربستانی 
هم همیشــه حساسیت های زیادی 
در  ذوب آهــن  امیــدوارم  دارد. 
مجمــوع دو بازی مقابــل الاتحاد 
عربســتان خوب نتیجــه بگیرد و 
بتواند صعود کنــد. البته ذوب آهن 
در ابتــدای فصــل چنــد بازیکن 
اثرگذار خود مثل رشــید مظاهری 
و ســیدمحمدرضا حســینی را از 
دست داد هرچند سه بازیکن سرباز 
و خوب خــود را دوباره به خدمت 
گرفتــه. احســان پهلــوان، دانیال 
اســماعیلی فر و مهــدی مهدی پور 
هســتند.  تأثیرگذاری  بازیکنــان 
البته به دلیل مشــکلات آموزشی 
در خدمت ســربازی زمان زیادی با 
تیم تمرین نکرده  اند. یکی دیگر از 
مشکلات ذوب آهن این است که از 
نظر رسانه ای و همچنین مسئولان 
کمتر مــورد توجه قرار گرفته و در 
حقش ظلم شــده و بایــد بیش از 
اینها از ذوب آهن حمایت می شد. ما 
در مرحله یک هشتم لیگ قهرمانان 
آســیا یک نماینده بیشــتر نداریم 
که عملکرد و نتایــج ذوب آهن در 
تعداد ســهمیه های ایران در آسیا 
هم می تواند اثرگذار باشد. امیدوارم 
ذوب آهــن در این مرحله آبروداری 
کند. الاتحاد از جمله تیم های خوب 
عربســتان است که شــاهزاده های 
ســعودی آن را حمایت می کنند و 

بازیکنان خوبی هم دارند. 
با  ایرانی در آســیا  تیم هــای 
فاکتورهــای جنگندگــی و غیرت 
جبــران  را  کمبودهــا  از  برخــی 
می کنند و امیدوارم در این مسابقه 
هم همین اتفاق بیفتد و ذوب آهن 
باعث ســرافرازی فوتبال مان شود. 
 فوتبــال هیچ موقع قابل پیش بینی 
نیست. در لیگ قهرمانان آسیا هم 
از فاکتور میزبانی برخوردار نیستیم 
و مقابل تیم های عربستان از امتیاز 
میزبانــی هــم محروم می شــویم. 
ذوب آهن پتانســیل و لیاقت صعود 
بــه مرحله بعــدی را دارد هرچند 
بازی فوق العاده ســختی با الاتحاد 

خواهد داشت.

مرحله  رفــت  دور   ،98/5/14 دوشــنبه 
آسیا،  قهرمانان  لیگ  پایانی  یک هشــتم 

ورزشگاه: زعبیل دبی امارات
داور: ما نینگ )چین(

کمک ها: شی ژانگ، کائو یای )چین(
ذوب آهن ایران که در مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان آسیا، بدون شکست کارش را به پایان 
رساند و به دور بعدی صعود کرد، حالا باید مقابل 
الاتحاد عربســتان به میدان بــرود. ذوبی ها که 
انگیزه بالایی برای کسب پیروزی مقابل نماینده 
عربســتانی دارند، اگرچــه بازیکنان خوبی مثل 
رشــید مظاهری، محمدرضا حسینی و اوساگونا 

را از دســت دادند اما با بازگشت بازیکنان سرباز 
خیلــی امیدوارند تا بتوانند به روند خوب شــان 
در لیگ قهرمانان آســیا ادامه دهند. شاگردان 
علیرضا منصوریان اگرچه به مقایســه بودجه ای 
باشگاه شــان با الاتحاد می  پردازند و برایشــان 
عجیب اســت که قرارداد یــک بازیکن خارجی 
این تیم برابر با کل بودجه تیم شــان اســت اما 
انگیــزه زیادی دارند تا نشــان دهند در فوتبال 
همیشه پول حرف اول را نمی زند و این انگیزه و 
تعصب است که می تواند باعث موفقیت شود. با 
این شرایط باید منتظر ماند و دید در این بازی 
که در امارات برگزار می شــود و الاتحاد میزبان 

اســت چه نتیجــه ای رقم می خــورد. برخلاف 
انتظار، ذوب آهن به دنبال کسب پیروزی است و 
می خواهــد در همان بازی رفت کار را تمام کند 

تا در بازی برگشت کار سختی نداشته باشد.
 

چهره میزبان: روماریو سیلوا
روماریــو ســیلوا مهاجم برزیلــی الاتحاد 
عربســتان یکی از بازیکنانی است که هواداران 
این تیم روی او حساب ویژه ای باز کردند. سیلوا 
تا الآن هم برای الاتحاد گل های ارزشمندی زده 
و حالا در تلاش است تا در بازی مقابل ذوب آهن 

ایران هم گل بزند.

 چهره میهمان: ارسلان مطهری
ارسلان مطهری امید اصلی ذوب آهن 
ایران برای گل زدن به الاتحاد عربســتان 
است. مطهری با توجه به اینکه تا الآن 3 
گل در لیگ قهرمانان آســیا زده، انگیزه 
زیــادی دارد که باز هــم گل بزند و خود 
را به آقــای گلی این دوره از مســابقات 

نزدیک تر کند.
 

ترکیب احتمالی ذوب آهن:
دروازه بــان: محمدباقر صادقــی، مدافعان: 
نژادمهــدی، هادی  وحید محمــدزاده، محمد 

محمدی، مسعود ابراهیم زاده، هافبک ها: حمید 
عباسی،  محمدرضا  قاسم حدادی فر،  بوحمدان، 
درخشــان مهر،  مهران  نیک نفس،  محمدزبیــر 

مهاجم: ارسلان مطهری
 

ترکیب احتمالی الاتحاد:
دروازه بان: فــواز القرنی، مدافعان: مانوئل 
داکاستا، عبدالمحســن فلاته، زیاد الصحفی، 
طارق عبــدالله، هافبک ها: لوییز خیمنز، جابر 
مصطفــی، املییانو، کریم الاحمــدی، عصام 
)الســکاندر  ســیلوا  روماریو  مهاجم:  الموالد، 

پریژوویچ(

الاتحاد عربستان- ذوب آهن ایران

جدالپولوانگیــزه

منصوریان: باید زیرک و باهوش باشیم

 حدادی فر: بازی با الاتحاد مصاف انگیزه ها 
و از خودگذشتگی هاست

علیرضــا منصوریــان ســرمربی ذوب آهن 
ایران تأکیــد کرد که این تیــم در بازی مقابل 
الاتحاد عربســتان به دنبال بهترین نتیجه است. 
منصوریان درباره بازی با الاتحاد عربســتان در 
دور رفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا می گوید: »فرصت اینکه فصل را شروع و در 
این بازی حساس شــرکت کنیم، نداشتیم اما با 
این حال بازی های دوســتانه خوبی را پشت سر 
گذاشــتیم. تیم الاتحاد را کاملًا زیر نظر داشتیم 
و بازی های دوســتانه این تیم در انگلســتان را 
دیدیــم و از ایــن لحاظ آنالیز خوبی داشــتیم. 
آنها تغییراتی داشــته و بازیکنان خارجی خوبی 
را جــذب کرده انــد. ما هــم بازیکنانی را جذب 

کردیم و تغییرات داشــتیم و چند بازیکن 
در روزهای اخیر به ما اضافه شــدند. 
افتخار بزرگی است که نماینده مردم 
ایران هستیم و مهم ترین مصاف های 

فوتبــال ایــران را ذوب آهن در 
مرداد مــاه دارد. ما نماینده و 
پرچمدار ایران در رقابت های 

نهایت  و  آسیایی هســتیم 
تلاش مــا و بازیکنان این 
اســت که بازی خوبی را 
مقابــل تیم خوب الاتحاد 
بــه نمایــش بگذاریم و با 
صعــود به مرحلــه بعد به 

حمایت هــای مردم عزیــز ایران 
پاســخ مثبت بدهیم.« ســرمربی 
ذوب آهن ایران با اشــاره به اینکه 
تیمش تنها نماینده ایران در لیگ 
قهرمانان آسیا است، ادامه می دهد: 
»ما نماینده ایران هســتیم و باید از 

کیفیت های فوتبال ایران و ذوب آهن 
و همچنین از نام ذوب آهن و چیزی که 

مردم ایــران به آن دل بســته اند، صیانت 
کنیم. مطمئناً انرژی که آنها می فرستند به 

ما انگیزه می دهد. ما هم قدردان هستیم و مانند 
دیدارهای گذشته برای کسب بهترین نتیجه به 
زمین مسابقه پا می گذاریم.« علیرضا منصوریان 
دربــاره نقاط ضعــف عربســتانی ها هم توضیح 
می دهد: »الاتحاد نقطه ضعف های خوبی دارد که 
ما برای بچه ها مشخص کردیم. تنها چیزی که ما 
را اذیت کرده شرجی بودن هوای امارات است. ما 
تمرینات مان را پیش از این ساعت پنج بعدازظهر 
برگزار کردیم تا به شــرایط جوی مسابقات مان 
عادت کنیم. ما با علم به اینکه می دانیم شــرایط 
لجســتیکی مان اصلًا برابر نیست اما به ایده های 
تاکتیکی و غیرت و تعصــب بچه های مان ایمان 
داریم و اینکه به بازیکنان مان بفهمانیم 
که نماینــده ایران بودن چقدر اعتبار 
دارد. ما خیلی باید زیرک و باهوش 
بــازی کنیــم و بــه حریف مان 
شانســی ندهیم. شاید عقب 
هم بیفتیم ولی کامبک های 
مرور  را  گذشــته مان  سال 
در  منصوریــان  کردیــم.« 
واکنــش به تمجید فاکس اســپورت 
از ارســلان مطهری و غیبت اوساگونا 
می گوید: »باید بگویم سال گذشته 
تیم ذوب آهن ستاره بود و در رأس 
تیم ما مطهری و اوســاگونا بودند. با 
مطهری خیلی صحبت کردم و گفتم 
بایــد قبول کند می توانــد لیدر خط 
حمله ما باشــد و وقتی شــبکه های 
تیم  اعــلام می کنند ســتاره  مختلف 
اســت یک باری به دوش اوست و باید 
بدانــد در رأس خط حمله تیم ما بازی 
ارســلان  می کند. طبیعی اســت که 
مطهری مسئولیت مهمی دارد. او هم 
باید بجنگد، هــم گل بزند و هم قبول 
کنــد تیم به خودش اجازه بدهد که به 

ارسلان متکی باشد.«

قاســم حدادی فر کاپیتان ذوب آهن ایران، 
بازی مقابل الاتحاد عربستان را مصاف انگیزه ها، 
تلاش ها و از خودگذشتگی ها می داند. حدادی فر 
درباره بازی تیمش مقابل الاتحاد عربســتان از 
مرحله یک هشــتم نهایی لیگ قهرمانان آســیا 
می گوید: »من و ســایر بازیکنــان ذوب آهن از 
اهمیــت این بازی کاملًا آگاه هســتیم. اینکه از 
طرف مــردم ایران، هواداران و رســانه ها انرژی 
خوبی دریافت کنیم، برای ما بسیار حائز اهمیت 
اســت و خوشــبختانه در یکی، دو روز اخیر این 
انرژی را کاملًا دریافــت کردیم. می دانیم دعای 
خیــر مردم و هواداران همراه ماســت. از طرفی 
می دانیم با چه تیمی بازی داریم و از کیفیت آنها 
آگاه هســتیم. حریف با جذب بازیکنان خارجی 
خوب، انجام بازی های دوستانه با تیم های خوب 
انگلیس و برپایی اردو در این کشــور، با آمادگی 

کامل به مصاف ما می آیــد.« کاپیتان ذوب آهن 
در رابطه با وضعیت آب و هوایی دبی و بازی در 
این شــرایط هم توضیح می دهد: »ما اینجا چند 
بار بــازی کردیم و با شــرایط آب و هوایی دبی 
غریبه نیستیم. در بازی های تدارکاتی، این نکته 
را مد نظر قرار دادیم و بازی با فولاد خوزســتان 
یکــی از این بازی های تدارکاتی بود. ما یک تیم 
حرفه ای هســتیم و باید بهترین کیفیت را ارائه 
دهیم. شــاید شــرایط آب و هوایی تا حدودی 
تأثیرگذار باشــد اما در عــزم و اراده ما تأثیری 
ندارد و ما نهایت تلاش مان را انجام می دهیم. با 
توجه به اینکه لیگ ایران و عربستان هنوز شروع 
نشــده، دو تیم از این حیث با شرایط یکسانی به 
مصاف هم می روند. این بــازی مصاف انگیزه ها، 
تلاش ها و از خودگذشتگی هاســت که در تیم ما 

موج می زند.«

سالن کنفرانس

نگاه
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نظر خود را به 
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اوضاع ذوب آهن این روزها چطور است؟ 
 خدا را شــکر شــرایط مان خیلی خوب است و 
بدنســازی خوبی داشــتیم. بعد از آن هم آماده بازی با 
الاتحاد شدیم. در کل تیم مان شرایط خیلی خوبی دارد 
و چند بــازی تدارکاتی انجام دادیم کــه خیلی به تیم 
کمک کرد. عقــب افتادن لیگ هم می تواند به ما کمک 
کند. به هر حال به استراحت بیشتری نیاز داشتیم چون 
ما به نســبت دیگر تیم ها دیرتر لیگ را تمام کردیم که 
دلیل اصلی اش هم عقب افتــادن بازی مان مقابل النصر 
عربســتان بود. ضمن اینکه زودتر از دیگر تیم ها کارمان 
را شــروع کردیم. پس اینکه لیگ مشــخص نیست چه 
زمانی شــروع شود و به تعویق افتاده برای ما بهتر شد تا 
بتوانیم کاملًا روی بازی لیگ قهرمانان آسیا که یک بازی 

بین المللی و مهم است تمرکز کنیم.
اما خیلــی از بازیکنان تیم تان از تعویق لیگ 
شاکی بودند و فکر می کنند این مسأله باعث شد 
بدون بازی رســمی، به مصاف الاتحاد عربستان 

بروید. 
 ببینیــد تعویق لیگ می تواند هم خوب باشــد و 
هــم بد. خوبی اش همان بود که گفتــم. به خاطر اینکه 
اســتراحت ما کمتر از بقیه تیم ها بــود و کارمان را زود 
شروع کردیم. به همین دلیل مسابقات مان مثل پارسال 
فشرده می شد. از این لحاظ تعویق لیگ به ما کمک کرد 
تا اســتراحت و ریکاوری داشــته باشیم اما بدی اش هم 

همان بود که بچه ها گفتند.
هفته پیش یــک بازی تدارکاتــی با فولاد 
داشتید که با شرایط مســابقه و آب و هوا آشنا 
شوید. این بازی چطور بود؟ می تواند به ذوب آهن 

قبل از بازی با الاتحاد کمک کند؟ 
 بــازی خوبی با فولاد داشــتیم که بدون شــک 
می توانــد به ما کمک کنــد. در این بازی هم شــرایط 
خودمــان را محک زدیــم و هم اینکه با شــرایط آب و 
هوایی آشنا شدیم چون هوای اهواز نزدیک به عربستان 
و امارات اســت و این مسأله به ما کمک کرد تا خودمان 
را عــادت بدهیــم. البته ما در حالی اهــواز رفتیم که با 
شــرایط آب و هوایی امارات آشنا شویم که الاتحاد از 7، 
8 روز پیش در امارات اردو زده. البته ما هم 2، 3 روز در 
امارات تمرین داشــتیم و بعد از آن مقابل الاتحاد بازی 

خواهیم کرد.
ایرانی های زیادی حضور دارند که  امارات  در 
می توانند در این بازی حساس، از تیم تان حمایت 

کنند. 
 امیــدوارم ایرانی هایی که ســاکن دبی و امارات 
هســتند از ذوب آهن که تنها نماینده کشورمان در لیگ 
قهرمانان آسیا است، حمایت کنند. ما تمام تمرکزمان را 
روی این بازی گذاشتیم که با حمایت هواداران می توانیم 

با روحیه بالاتری هم مقابل الاتحاد قرار بگیریم.
ظاهراً در مورد الاتحــاد هم اطلاعات زیادی 
داری، مخصوصــاً در مــورد قیمــت بازیکنان 

خارجی اش؟ 
 بله، همه ما از این تیم شناخت خوبی پیدا کردیم 
و می دانیــم 3 بازیکن خارجــی دارد که مبلغ قرارداد 2 
نفر آنها 90 میلیارد می شــود. قیمت قرارداد آن یکی را 
نمی دانم اما می خواهم بگویم الاتحادی ها هزینه می کنند 
که نقاط ضعف شــان را برطرف کنند. آنها برای رسیدن 
بــه موفقیت برنامه دارند و طبق آن پیش می روند. البته 
ما تیم خوبی داریم و دســت و پا بسته نیستیم. با تمام 
قدرت کارمان را ادامه می دهیم تا دل مردم را شاد کنیم.

زنده  پخش  به  نســبت  ذوب آهن  باشــگاه 
بازی هایش گلایه دارد و حالا از شبکه 3 خواسته 

این بازی را روی آنتن ببرند. 
 مــن نمی دانم بازی پخش می شــود یا نه اما ما 
تنها نماینده ایران در این مرحله از لیگ قهرمانان آســیا 
هســتیم که می خواهیــم آبروداری کنیــم. اینکه بازی 
پخش شود یا نه را نمی دانم اما بدون شک کل آسیا این 

بازی را می بینند که بهتر اســت شــبکه ای آن را پخش 
کند که همه بتوانند راحت تر ببینند. اینکه از شــبکه 3 

پخش شود خیلی به ما انگیزه می دهد.
شــما یکی از مدعیان آقــای گلی در لیگ 
قهرمانان آسیا هســتی که فکر می کنم حالا هم 

انگیزه زیادی برای گل زدن مقابل الاتحاد داری. 
 صددرصد. هر فورواردی به خاطر آقای گلی بازی 
می کند اما برای من مهم نیســت کــه در این بازی گل 
بزنــم یا نه. نمی گویم اصلًا مهم نیســت اما اولویت این 
است که تیمم نتیجه بگیرد. اینطور من بیشتر خوشحال 

می شوم.
گل بزنی، چه کار می کنی؟ 

 خب، شــادی می کنم امــا تیمم ببرد بیشــتر 
خوشحال می شوم. در مورد شادی گلم واقعاً فکر نکردم 

و باید ببینم شرایط چه پیش می آورد.
مثــلا اگر گل 3 امتیازی ایــن بازی را بزنی، 

نمی دانی چه کار باید بکنی؟ 
 نمی دانم. شــاید کل زمین را بدوم. تا الان هیچ 
خوشحالی برای این بازی در نظر نگرفتم اما اگر گل بزنم 
و تیمم ببرد حتماً یک شادی گل خاص خواهم داشت.

تا الآن در مورد اینکه چرا به استقلال نرفتی، 

بارها صحبت کردی اما فکر می کنم یکی از دلایل 
برای مانــدن در ذوب آهن همین بحث  اصلی ات 
مدعی بودنت برای آقای گلی لیگ قهرمانان آسیا 

بود. 
 یــک بخش اصلی اش این بود اما بخش دیگر هم 
این بود که می خواهــم زمانی بروم که بتوانم به تیمم و 
خودم کمک کنم. استقلال جای خود دارد اما در هر تیم 
دیگری باشــم، هدفم همین خواهد بــود. الآن در ذوب 
آهن مربی و کادرفنی شــناخت خوبی از من دارد و هم 
آقــای خرمگاه و هم آقای منصوریــان، توانایی های من 
را به خوبی می شناســند و می دانند کجا و چطور بازی 
کنم بهتر اســت. ضمن اینکــه مدیریت ذوب آهن ثبات 
دارد و از طرفی دغدغه مســائل حاشیه ای نداریم چون 
همیشه ذوب آهن آرامش داشــته و دارد. با این شرایط 
حس کردم می توانم هم به تیمم و هم خودم کمک کنم 

و در ذوب آهن ماندم.
البتــه اگرچه ثبات مدیریتــی به ذوب آهن 
کمک کرده و می کند اما ظاهراً این فصل یکسری 
مشکلات وجود دارد که کار را برای مدیریت آقای 

آذری سخت کرده. 
 هم هیأت مدیره باشگاه و هم کارخانه باید از آقای 
آذری حمایت کند چون ایشان واقعاً خیلی تلاش کرده. 
من در این نیم فصلی کــه بودم دیدم آقای آذری چقدر 
تلاش می کند و یک فصل دیگر قراردادم را تمدید کردم. 
قبلًا از بیرون در مورد مدیریت آقای آذری شنیده بودم 
اما وقتی آمدم دیدم که چقــدر حرفه ای رفتار می کند. 
در هر صورت یکی از باثبات ترین تیم ها، ذوب آهن است 
که مدیریتش نیاز به حمایت دارد. اگر حمایت نشــود، 
قدرنشناســی است چون همه می دانیم آقای آذری تمام 
وقتش را برای موفقیت ذوب آهن می گذارد که باید از او 

حمایت شود.
تلاش  نتیجه  هم  بازیکنان ســرباز  بازگشت 
آقای آذری بود. بازگشــت ایــن بازیکنان فکر 
می کنم خیلی خوب اســت و در واقع زمان خوبی 

برگشتند. درست است؟
 در مورد زمان بازگشت این بازیکنان باید بگویم 
دیر برگشــتند چون در حال گذراندن دوران آموزشــی 
بودند اما به خاطر منافع ملی شــاید بهتر بود زودتر در 
اختیــار تیم قرار می گرفتند تا بتوانند با سیســتم بازی 
هماهنگ تر و آشــناتر شــوند. در هر صورت حضور این 
بازیکنان می تواند کمک زیادی به تیم کند که امیدواریم 

در این بازی هم حضورشان مثمرثمر باشد.
خریدهای خارجی ذوب آهن هم ظاهراً خیلی 
خوب بود چون یک سایت سنگالی در مورد مهاجم 
خارجی تان نوشته بود این بازیکن زمانی بالاتر از 

بازیکنان نامداری مثل هازارد بود. 
 خــب ذوب آهن وقتی می خواهد بازیکن خارجی 
بگیرد، فیلم های زیادی از آن بازیکنان را می بیند و طبق 
آن، نفــر مورد نظــر را به خدمــت می گیرند که همین 
مسأله ثابت کرد نفرات خارجی ذوب آهن خوب هستند. 

الآن هــم یک دفاع آخر و یک فوروارد خارجی به تیم ما 
اضافه شــدند که در مورد بازیکن هم پســت خودم بهتر 
می توانم صحبت کنم. این بازیکن فوروارد خیلی خوبی 
اســت که من می توانم از تجربه اش اســتفاده کنم. من 
همیشه ســعی کردم از تجربیات بازیکنانی که کنارشان 
بازی می کنم اســتفاده کنم تا پیشرفت بیشتری داشته 

باشم.
قبلا گفته بودی با اوســاگونا خیلی هماهنگ 
بودی و همدیگر را خوب پیدا می کردید. الآن فکر 
می کنی بتوانی با این فوروارد جدید هم به همان 

شکل باشی؟ 
 در صحبت هایــی که با هــم داریم نظرمان یکی 
اســت اما باید کنار هم بازی کنیم تا ببینیم وضعیت به 
چه صورت اســت. این مسأله هم نیاز دارد که مثلًا با 2 

فوروارد بازی کنیم که هنوز این شرایط پیش نیامده.
است.  سخت  همیشه  بازی  نتیجه  پیش بینی 

فکر می کنی بازی با الاتحاد چطور پیش برود؟ 
 همانطور که گفتید پیش بینی بازی خیلی سخت 
اســت چون بازی مهمی مقابل تیم خوب و ریشــه دار 
الاتحاد عربســتان داریم. همین مســأله کار را برای ما 
ســخت می کند. من در مورد نتیجــه نمی توانم چیزی 
بگویم اما قول می دهیــم تمام تلاش مان را بکنیم تا در 
این بازی برنده باشــیم. به خاطــر اینکه ما در این بازی 
میهمان هســتیم که اگر ببریم در بازی برگشــت به ما 

خیلی کمک می کند.
پس در این بازی تدافعی کار نمی کنید؟ 

 معلوم نیست چون کادرفنی در مورد آن تصمیم 
می گیرد.

این روزها در مورد حضور زنان در ورزشگاه ها 
بــه وجود آمــد و حتی گفته  بحث های زیادی 
می شود تعویق لیگ و تجهیز ورزشگاه ها به همین 
خاطر است. چه نظری در مورد این مسأله داری؟ 

 من هم شنیدم که تعویق لیگ به خاطر حضور زنان 
در ورزشگاه ها است که باید بگویم موافق این مسأله هستم 
و فکر می کنم بازیکنان هم موافق هستند چون هر بازیکنی 
دوســت دارد خانواده اش به ورزشگاه بیاید و بازی هایش را 
ببیند. من فکر می کنم ما فرهنگش را هم داریم که زنان به 

ورزشگاه بیایند و از نزدیک بازی ها را تماشا کنند.
حتی  خانواده ها  حضــور  می رســد  نظر  به 
می تواند به بازیکنــان و مربیان هم انگیزه زیادی 
بدهد. مثلًا اینکه مادر شــما در ورزشگاه حضور 
داشــته باشــد و بازی تان را ببیند مطمئناً باعث 

ایجاد انگیزه زیادی در شما می شود. 
 صددرصد همینطور اســت و هر بازیکنی دوست 
دارد خانواده اش در ورزشــگاه باشد. مادران هم دوست 
دارند بــازی پسرشــان را ببینند یا حتــی خواهران و 
همســران بازیکنان. من خیلی وارد این بحث نمی شوم 
چــون تصمیم گیری در مورد آن با من نیســت اما اگر 
بیایند  به ورزشــگاه  خانواده ها 
فکر می کنم یک اتفاق خیلی 

خوبی خواهد بود.

ارسلان مطهری که فصل گذشته روزهای خوبی را در 
ذوب آهن اصفهان سپری کرد، در نقل و انتقالات تابستانی 
بــه یکباره بحث حضورش در اســتقلال مطرح شــد. این 
بازیکن حتی مذاکراتی با مســئولان باشگاه استقلال انجام 
داد ولی ســرانجام به ذوب  آهن برگشت و به کارش در این 
تیم ادامه داد. ماجرای مذاکره مطهری با اســتقلال در نوع 
خودش جالب توجه اســت چراکه علی خطیر معاون سابق 
اســتقلال اعلام کرد این بازیکن در لیست باشگاه نبوده و 
یکی از اعضای هیأت مدیره به صورت خودسر با او مذاکره 
کرده. البته خطیــر نامی از مطهری نیاورد: »روزی یکی از 
اعضــای هیأت مدیره به من گفت بــا یک بازیکن صحبت 
کرده ام و شــما ۴ میلیارد به این بازیکن بده و قراردادش را 
ببند. گفتم این بازیکن اینقدر نمی ارزد. ایشــان اعلام کرد 

باشــگاه ذوب آهن به این بازیکن 2/5 تا 
3 میلیارد می دهد.« معاون سابق 
باشگاه اســتقلال به تماسش با 
پی  برای  ذوب آهــن  مدیرعامل 

بردن به حقیقت اشاره کرد و ادامه 

داد: »بــه آقای آذری مدیرعامل ذوب آهن زنگ زدم و از او 
سؤال کردم که گفت نه اینطور نیست. آذری گفت اتفاقاً به 
من گفته اند اســتقلال 2/5 میلیارد به این بازیکن می دهد. 
گفتم چنین چیزی نیســت و این بازیکن در لیســت ما 

نبوده. این بازیکن هم رفت با یک مبلغ پایین قرارداد 
بســت. آقای هیأت مدیره؛ شــما چــرا باید با 

بازیکنان صحبت کنی؟ شــأن شــما این 
نیســت.« باید دید این صحبت ها 

در واکنش بــه مصاحبه های 
انتقادی مطهری است یا 

واقعیت دارد.

رمزگشایی از مذاکره استقلال با مطهری

روزنامــه الریاضیــه عربســتان در 
آستانه بازی تیم های ذوب آهن اصفهان 
و الاتحــاد جده نوشــت:» آمار نشــان 
می دهــد نماینده فوتبال ایران در تقابل 
داشــته  برتری  عربســتانی  تیم های  با 
است. بر اساس گزارش روزنامه الریاضیه 
عربســتان، تیم ذوب آهن 11 بار مقابل 
باشــگاه های عربســتانی قرار گرفته که 
در شش مســابقه پیروز بوده، تنها سه 
بار شکســت خورده و دو بار به تساوی 
رسیده. ذوب آهن در سال 2010 دو بار 
مقابل الاتحاد قــرار گرفت که در بازی 
رفت با تســاوی 2 بر 2 متوقف شــد و 
در بازی برگشــت با یک گل به پیروزی 
رســید. ذوب آهن در همان سال موفق 
شــد هر دو بازی رفت و برگشت مقابل 

الهلال را با پیروزی به ســود خود تمام 
کنــد. این تیم در ســال 2011 هم دو 
بار مقابل الشــباب قــرار گرفت که در 
بازی اول به تســاوی بدون گل رســید 
و در بازی دوم با یک گل پیروز شــد.« 
همچنیــن در ادامه این گــزارش آمده: 
»بعــد از آن مقابل النصر بــا نتیجه ۴ 
بر یک به پیروزی رســید. ذوب آهن در 
سال 2016 باز هم النصر را شکست داد 
و با نتیجه 3 بر صفــر برابر این تیم در 
هر دو بازی رفت و برگشــت پیروز شد. 
تنها الاهلی بود که توانســت در ســال 
2017 در هر دو بازی رفت و برگشــت 
با نتایج 2 بر یــک و 2 بر صفر این تیم 
را شکســت بدهد و آمار عربستانی ها را 

بهبود بخشد.«

اصلی ترین نگرانــی خوزه لوئیس 
سیرا ســرمربی شــیلیایی الاتحاد در 
آستانه مســابقه حساس تیمش مقابل 
ذوب آهن ایران در دور رفت از مرحله 
یک هشــتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
این  در  ویلانــووای شــیلیایی  غیبت 
بازی است که به دلیل مصدومیت در 
تمرینات گروهی روز شنبه هم حضور 
نداشــت. با این وجود به درخواســت 
باشــگاه الاتحاد هارون کامــارا که به 
منظور حضور در مسابقات غرب آسیا 
همــراه با تیــم ملی عربســتان راهی 
عراق شــده بود، به امارات بازگشــت 

و در تمرینات حضــور یافت تا بتواند 
زردپوشان را در مسابقه برابر ذوب آهن 
ایران همراهی کند. سیرا در تمرینات 
روزهای اخیــر برنامه هایی ویژه برای 
بازیکنان خــط میانــی و خط حمله 
الاتحاد داشــته و از آنها می خواهد با 
دور زدن خــط دفاعی و دادن پاس به 
عقب های دقیق همچنین شوت های از 
راه دور به دروازه حریف نزدیک شوند. 
بر این اساس به نظر می رسد سرمربی 
الاتحاد با این نقشــه های هجومی به 
دنبال عبور از خــط دفاعی ذوب آهن 

خواهد بود.

ســایت رســمی کنفدراســیون 
فوتبال آســیا با انتشــار گزارشــی از 
بازی یک هشــتم نهایی لیگ قهرمانان 
آســیا، ذوب آهن را پرچمدار ایران در 
این مسابقات دانســت. سایت رسمی 
 )AFC( کنفدراســیون فوتبال آســیا
در گزارشــی، بــه نکات قابــل توجه 
دیدارهای روزهای دوشنبه و سه شنبه 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا پرداخت 
که در مورد ذوب آهن نوشت: »در میان 
بــه یادماندنی ترین لحظــات دو دوره 
اخیــر لیگ قهرمانان آســیا، نماهایی 
از ورزشــگاه پر از تماشــاگر آزادی را 
به یاد می آوریم، جایی که اســتقلال 
و بخصوص پرســپولیس بــه مراحل 
پایانی مســابقات راه یافتند. امسال اما 
غول های تهرانی در دور گروهی حذف 
شدند. در این بین ذوب آهن ایران که 
به ندرت در سر خط اخبار حضور دارد، 
برای سومین بار در چهار سال اخیر به 

مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا راه یافت و تنها نماینده ایران در 
این مرحله به شمار می رود. صدرنشین 
گــروه A تنها تیــم شکســت ناپذیر 
مســابقات اســت. نایب قهرمان سال 
در  آســیا  قهرمانــان  لیــگ   2010
ســال های 2016 و 2018 نتوانســت 
فراتر از مرحله یک هشتم نهایی صعود 
کند و حالا باید از مرحله ای که پیش تر 
حذف شــده بود، فراتر برود. شاگردان 
علیرضا منصوریان مطمئن هستند که 
می توانند از ســد الاتحاد بگذرند. پس 
از آغاز وحشــتناک فصل 2018-19، 
ذوب آهن رفته رفته عملکرد بهتری از 
خود نشــان داد و از منطقه سقوط به 
شــش تیم برتر لیگ ایران رسید. آنها 
در 23 دیدار ســال 2019 تنها دو بار 
شکست خوردند و با حفظ این شرایط 
می توانند نخستین قهرمانی خود را در 

لیگ قهرمانان آسیا کسب کنند.«

 گزارش الریاضیه از آمار خوب ذوب 
مقابل تیم های عربستانی

نقشه های سیرا برای رسیدن به دروازه ذوب آهن

اشاره AFC به پرچمداری ذوب آهن در آسیا

لیگ قهرمانان آسیا

من هم شنیدم که تعویق لیگ به خاطر 
حضور زنان در ورزشــگاه ها است که 
باید بگویم موافق این مســأله هســتم 
و فکــر می کنم بازیکنــان هم موافق 
هســتند چون هــر بازیکنی دوســت 
دارد خانواده اش به ورزشــگاه بیاید و 
بازی هایــش را ببیند. من فکر می کنم 
ما فرهنگــش را هم داریم که زنان به 
ورزشگاه بیایند و از نزدیک بازی ها را 
تماشــا کنند. هر بازیکنی دوست دارد 
خانواده اش در ورزشگاه باشد. مادران 
هم دوست دارند بازی پسرشان را ببینند
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